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1. Kiltsi PK mõjutusmeetmed ja kodukord.
● Telefoni kasutamine ja mittekasutamine, sellest tulenev tagasiside, mis näitas, et on

õpilasi, kes tänu hommikusele telefoni ära võtmisele suhtlevad omavahel rohkem. On ka
neid, kes häiritud ja närvilised, kuid siiski on positiivsem mõju ülekaalus, seega selle
punktiga jätkatakse ka edaspidi.

● Hea õppeedukusega lastel (hinded 4 ja 5) pole edaspidi võimalus kooliperioodi viimasel
nädalal saada vaba nädal, kuna see on seadusega vastuolus. Otsustati 8 poolt häälega,
et kodukorrast võetakse mõjutuspunktina vaba nädala ettepanek välja ja leitakse
asendustegevus/-motivatsioon.
Kodukorra muudatuste poolt hääletas 8 inimest.

2. Ettepanek liituda kiusamisvaba kooliga. Tehti ülevaade õpilaste tagasisidest Kiltsi Põhikooli
koolikiusamise kohta. On õpilasi, keda kiusatakse sedavõrd tihti, et nad ei soovi enam koolis
käia. Kuna koolil pole piisavalt inimressurssi, et kiusamisvaba kooliga liituda, siis probleemile
lahenduse leidmiseks tehti ettepanek saata klassijuhatajad kiusamise teemalisele koosolekule,
räägitakse lastevanematega ning vajadusel suunatakse Väike-Maarjasse koolipsühholoogi
juurde. Otsustati, et kui lapsevanemad kuulevad väljaspool kooli laste kiusamiste kohta,
edastatakse info koheselt kooli.

3. Ettepanek korraldada vabas vormis kohtumisõhtu endise noorsootöötaja Riina Odenkoga
teemal “Kuidas saab lapsevanem toetada last kodus ja koolis”. Leiti, et suurema auditooriumi
kaasamiseks võiks kohtumisõhtu organiseerida MTÜ Vao küla hüvanguks.

4. Kiltsi Põhikoolile sotsiaalmeediakanali loomine. Leiti, et idee on vajalik propageerimaks
lastesõbralikku ja jätkusuutliku õppimisest Kiltsi mõisakoolis. Selleks, et koguda infot, kas ja
kelle lapsevanemad on nõus oma laste pildimaterjali jagama sotsiaalmeedias, saadetakse
õpilaspäeviku vahel teade koju.

5. Kooli ja lastevanemate võimalik koostöö Krusensterni MTÜ-ga. Kõneleti ajaloost ja
tagamaadest, millised on senised erinevad koostööd ning väljasõidud olnud. MTÜ premeerib
edukaid õpilasi rahaliste preemiate ning erinevate meenetega. Tutvustati ka alanud õppeaasta
esimest Erasmuse programmi reisi, mis toimub novembris ja kuhu kooli poolt läheb esialgse info
põhjal kaks õpetajat.



6. Jooksvad küsimused:

● selgitati miks võib kohati õpilaste jaoks olla õppimismaht suur ning (tunni)kontrolltöid
sedavõrd sagedasti.

● kiideti koolipersonali head (koos)tööd ning avaldati lootust selle jätkamisele.
● lapsed hindavad hommikust pudrusöömise võimalust. Söömas käib ligi 30 last. See

võimalus võiks kindlasti jääda.
● täpsustati Pagulaskeskuse laste sotsialiseerumist ning milline on nende läbisaamine

kohalike lastega. Leiti, et MTÜ Vao küla hüvanguks võiks korraldada erinevaid üritusi
koos Pagulaskeskusega, et nende asunike lõimumine veelgi sujuvamaks muuta.

● kuna koolis on õpilasi, kes tarbivad mokatubakat, siis ennetuspunktina toodi välja
ettepanek, et narkootiliste ja tubakatoodete teemal jagavad infot med.õde ja
inimeseõpetuse õpetaja.

● Hoolekogule tehti ettepanek esitada aprillikuus Kiltsi PK mõni õpetaja Aasta õpetaja
tiitlile.
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